
Beste griffie van Commissie MME,

Graag zou ik de commissieleden willen uitdagen te komen met een oplossing voor volgende probleem.

Op 8 mei 2018 (!) stuurde ik de provincie als concessiehouder van OV een mail in verband met overstap van mijn 
zoontje naar ‘grote school’ het ATC in Hilversum. 

Vanaf dat nieuwe schooljaar gaat mijn zoontje op de fiets van Baarn naar Hilversum (ATC College). Wij 
stimuleren het fietsen, maar zijn ook vervoeralternatieven gaan verkennen w.o. overstap op de bus halte 
Roosterbos in Baarn (lijn 70).

Hij heeft een nieuwe fiets, maar de stallingsfaciliteiten bij de halte zijn abominabel slecht! 

- scholieren moeten hun fiets noodgedwongen kris-kras op gras plaatsen

- er is geen overdekte stallingsmogelijkheid

- er is nauwelijks mogelijkheid om fiets fatsoenlijk ergens aan vast te zetten

- verlichting aan deze zijde van straat is slecht

- auto's staan geparkeerd op het gras tussen fietspad en rijbaan

- vuilnisbakken staan ter hoogte van invoegstrook van de bus

Van uw ambtenaren heb ik heel netjes antwoord gekregen dat Roosterbos is toegevoegd aan “een provinciale 
lijst voor (bij)plaatsing van stallingsvoorzieningen”.

Inmiddels een jaar verder (!) is er nog niets veranderd. Wanneer komt er eindelijk eens verbetering?

Graag verneem ik het standpunt van de verschillende commissieleden over deze casus.

Er is een stem te winnen!

Kunt u dit verzoek doorzetten?

Ik zag geen mogelijkheid de leden individueel te benaderen.


